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Raadscommissie Onderwijs en Welzijn 

Telefoon: 050-3677725 

greet.mulder@groningen.nl 

 

Onderwerp:  uitnodiging vergadering raadscommissie Onderwijs en Welzijn 9 mei 2018 

Datum: 26 april 2018 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, dhr. M.D. Blom, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag 9 mei om 20.00 uur in de oude raadzaal 

van het stadhuis.  

 

Opmerking: gezien de veelheid aan stukken die zijn aangevraagd voor bespreking is besloten 

om twee bespreekpunten door te schuiven naar de commissie Werk en Inkomen op 16 mei. 

Dit betreft: 

- Burgerparticipatie en zeggenschap bij Stichting WIJ Groningen (collegebrief) 

- Nadere invulling meerkostenregeling 2018 e.v. (collegebrief)  

 

Conformstukken:  

 

A5a. Voorbereidingskrediet vervanging sportvelden 2019 (raadsvoorstel)  

Er staan voor 2019 zeven kunstgrasvelden op de lijst voor vervanging (inclusief vier die in 2018 

zijn uitgesteld). Het college vraagt de raad om een voorbereidingskrediet beschikbaar te stellen 

voor onderzoek op basis waarvan de programma’s van eisen en bestek voor de zeven 

kunstgrasvelden worden opgesteld. Het voorbereidingskrediet bedraagt € 68.000,-. Begin 2019 

zal dan op basis van de voorbereiding en onderzoeksresultaten een investeringskrediet aan de 

raad worden gevraagd om de velden op een toekomstbestendige wijze te vervangen. Het 

raadsvoorstel is 24 april vastgesteld door het college en was daarmee te laat voor de piepmail. 

Op verzoek van het college is het voorstel wel geagendeerd zodat het onderzoek nog voor de 

zomer kan worden gestart.  

 

Bespreekstukken:  

 

B1. Resultaten Taskforce monitoring en sturing jeugdhulp (collegebrief) + Evaluatie 

Jongerenaanpak (collegebrief).  

Gezien de samenhang van de Taskforce monitoring en sturing jeugdhulp en de Evaluatie 

jongerenaanpak zijn beide brieven geagendeerd, ondanks te weinig verzoeken om agendering 

van de 2e brief. 

In de evaluatie geeft het college weer wat de oorspronkelijke uitgangspunten en doelen van de 

jongerenaanpak zijn, wat er is bereikt en het advies voor het vervolg. Om deze aanpak te 

versnellen is er begin 2016 een Taskforce Jongeren opgericht. Deze Taskforce kreeg in januari 

2018 opdrachtuitbreiding als gevolg van de grote tekorten in de jeugdhulp over 2017 met als 

doel meer inzicht en grip te krijgen op deze tekorten. Het college informeert u over de resultaten 

van de Taskforce tot nu toe en de maatregelen die worden genomen om de tekorten in de 

toekomst te beperken. Naast beleidsmaatregelen doet de Taskforce een aantal voorstellen voor 

uitvoeringsmaatregelen. Gelukkig kan het college ook positieve resultaten melden over de 

effecten van de transformatieagenda 2015-2017. Op dit moment wordt een nieuwe 

transformatieagenda 2018-2020 voorbereid die t.z.t. met de raad kan worden besproken.  



 

 

2 

 

De fracties van de Stad en Ommeland, PvdA, VVD, GroenLinks en SP hebben verzocht om 

bespreking van de eerste brief. Bij de tweede brief (evaluatie) hebben de PvdA en SP verzocht 

om bespreking.   

 

B2. Realisatie Multifunctionele Accommodatie (MFA) De Wijert (raadsvoorstel) 

Eerder is de aanbesteding voor nieuwbouw van MFA De Wijert mislukt door met name de 

sprong in de prijsontwikkeling van bouwprojecten waardoor de beschikbaar gestelde kredieten 

via het programma onderwijs niet toereikend bleken. Inmiddels zijn een aantal ambities 

bijgesteld en het Programma van Eisen aangepast. Het Hoofdgebouw is multifunctioneel en 

wordt gebouwd voor basisschool De Tamarisk, de bibliotheek van het Groninger Forum en de 

kinderopvang van Kids First. Bij de herontwikkeling van het plan is besloten de spelhal separaat 

op de kavel te plaatsen op de locatie van de huidige sporthal. Deze spelhal zal overdag 

hoofdzakelijk voor het onderwijs beschikbaar zijn, maar buiten schooltijden kunnen hier ook 

verenigingen en recreatiesporters terecht. Het college vraagt de raad o.a. om de totale 

projectkosten te bepalen op € 12.370.000,- en een aanvullend krediet beschikbaar te stellen van 

€ 4.225.000,- op de al eerder beschikbaar gestelde kredieten van € 7.445000,-.   

De fracties van 100%Groningen, CDA, VVD, Stad en Ommeland en SP hebben om agendering 

van dit raadsvoorstel verzocht.  

 

B3.  Uitvoeringsagenda Topsport 2018+ (collegebrief) + vragen CDA en antwoorden van 

het college over de topsporthal 

Basis van de uitvoeringsagenda is het meerjarenprogramma Sport&Bewegen 2016-2020 en 

betreft de invulling van de hierin geschetste uitvoeringsstrategie Ruim baan voor talent. Aan de 

hand van vier bouwstenen (talentherkenning, talentontwikkeling, talentexpertise en 

talentprofilering) is deze agenda met alle betrokken partijen ontwikkeld. Naast het beleid gericht 

op talentontwikkeling streeft het college naar kwalitatief goede (top)sportaccommodaties. In de 

brief wordt tevens ingegaan op de topsporttafel, een gezamenlijk initiatief van onderwijs- en 

kennisinstellingen, (top)sportclubs en de gemeente.  

Het CDA heeft verzocht om hun vragen en de antwoorden hierop van het college over de 

topsporthal mee te nemen bij agendering van de Uitvoeringsagenda Topsport 2018+.  

De fracties van CDA, D66, 100%Groningen, Student&Stad, Stad en Ommeland en SP hebben 

verzocht om bespreking van de collegebrief.    

 

B4. Stand van zaken transitie Noordelijk Scheepvaartmuseum naar historisch museum 

(collegebrief)  

Het Noordelijk Scheepvaartmuseum wil in samenwerking met het Groninger Museum en de 

Groninger Archieven een historisch museum realiseren gericht op de Groninger geschiedenis 

van Stad en Ommelanden. Na een vertraging in 2017 door verschil van opvatting over de te 

volgen koers is er inmiddels overeenstemming over een bijgestelde invulling en kan de 

uitwerking en realisatie weer worden opgepakt. Het college geeft in de brief een stand van zaken 

en reageert op het advies museumconcept. In het najaar van 2018 zal het nieuwe concept en plan 

van aanpak gereed dienen te zijn en wordt u opnieuw geïnformeerd.  

De fracties van de VVD, PvdA en SP hebben verzocht om agendering van deze brief.  

 

 

namens de voorzitter, 

 

Greet Mulder,   

raadsadviseur  

gemeente Groningen.   


